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Inleiding
Tijdens de raadsvergadering van 26 januari 2017 heeft D66 bij het agendapunt 
‘Actualiteit’ aan het college gevraagd waarom Leusden niet meedoet met het 
alarmeringssysteem van HartslagNu voor reanimaties. De portefeuillehouder 
antwoordde dat gezocht wordt naar een externe partij om de alarmering mogelijk te 
maken.

Bij het tot stand komen van het College UitvoeringsProgramma 2014-2018 was het 
beoogde resultaat dat de RAVU per 01-01-2015 inwoners van de gemeente Leusden 
alarmeert bij reanimaties. Naar aanleiding van het antwoord in de raadsvergadering 
en het beoogde resultaat uit het CUP heeft de fractie van D66 in haar brief van 21 
februari 2017 een aantal vragen gesteld over deelname aan HartslagNu aan het 
college. In deze brief antwoord het college op deze vragen. 

Beantwoording schriftelijke vragen
1. Waarom is het college er nog niet in geslaagd om met de RAVU tot 

overeenstemming te komen terwijl omliggende gemeenten daar wel in 
geslaagd zijn?

Het streven uit de CUP is niet gehaald. Een risico voor dit project is het 
ontbreken van een externe ‘partij’ (uit de samenleving) om het beheer te 
voeren. 

De gemeente wil afspraken maken met de RAVU op het moment dat er één 
organisatie is binnen de gemeente om, beheer en uitvoering te organiseren, 
burgerhulpverleners te werven en AED’s beschikbaar te krijgen. Hiervoor wil 
de gemeente Leusden een samenwerkingsovereenkomst aangaan met de 
EHBO vereniging Leusden en Achterveld.

Uit de eerste gesprekken met de EHBO vereniging (Leusden) in 2015 is 
gebleken dat zij de verantwoordelijkheid voor het beheer te groot vond. 
Vervolgens heeft een gesprek plaatsgevonden met het Rode Kruis afdeling 
Leusden-Woudenberg en is samen met LL2  gekeken naar mogelijke 
samenwerkingspartners. Deze gesprekken hebben helaas niets opgeleverd.

2. Wat gaat het college nu ondernemen om inwoners die de moeite hebben 
genomen om een reanimatiecursus te volgen in staat te stellen hun mogelijk 



levensreddende vaardigheid in te zetten voor mensen die in de gemeente 
Leusden een hartstilstand hebben?

De bedoeling van het project is hulp bij reanimatie voor en door inwoners van 
de gemeente. De gemeente vervult hierin een beperkte, faciliterende rol. Op 
dit moment is de gemeente in gesprek met de EHBO vereniging Leusden en 
Achterveld om de uitvoering en beheer van het systeem binnen de 
samenleving te kunnen verankeren. Het systeem Hartslagnu is beschikbaar 
en de geregistreerde vrijwilligers blijven inzetbaar. 

3. Binnen welke termijn zal het college dit vertraagde project alsnog realiseren? 

Op dit moment is de gemeente opnieuw in gesprek met de EHBO vereniging 
Leusden en Achterveld om de uitvoering en beheer van het systeem binnen 
de samenleving te kunnen verankeren. Zij overwegen deelname hieraan. Op 
het moment dat de EHBO verenigingen hun deelname toezeggen kan het 
systeem in Leusden verder worden uitgerold. 

De EHBO vereniging en de wethouder gaan 22 maart in gesprek over dit 
onderwerp. Mocht samenwerking op het gebied van HartslagNu onverhoopt 
niet mogelijk blijken dan zal de wethouder de raad hierover informeren. 


